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INLEIDING 
 

Wat er binnen Sporting ‘70 is gebeurd in het seizoen 2017-2018 is te lezen in dit jaarverslag. 
Het was een mooi maar ook bewogen seizoen. Waarin kampioenschappen werden 

bijgeschreven voor de JO13-3, MO17-1 en VR1 ZO. En de MO19-1 beslag wist te leggen op 

de KNVB-beker. Voor allen, spelers, trainers, coaches, teambegeleiders en fans, de hartelijke 
felicitaties. 

 
Weliswaar geen kampioenschap maar wel een eervolle vermelding en felicitaties voor de 

VR2 die na een succesvolle campagne in de nacompetitie promotie naar de tweede klasse 
heeft afgedwongen. Complimenten, dames.  

 

Voor de liefhebber zijn alle standen van het seizoen 2017-2018 op de website te raadplegen 
onder “Documenten en Info” onder “Eindstanden 2017-2018”. 

 

Traditioneel hulde aan al die honderden vrijwilligers die zich ook dit seizoen weer met hart 
en ziel hebben ingezet voor onze mooie vereniging. Sporting ’70 dat zijn wij!   

 

In dit seizoen is het mobiele Digitale Wedstrijd Formulier geïntroduceerd. Geen gedoe meer 
rondom de schermen op het wedstrijdsecretariaat maar alle wedstrijdgegevens beschikbaar 

en in te voeren via de speciaal daarvoor ontworpen app. De eerste ervaringen hiermee zijn 
zonder meer positief te noemen. 

 
Voor de pupillen onder 8 en onder 9 is een nieuwe spelvorm geïntroduceerd (6x6). Voor de 

pupillen daaronder, heeft de KNVB nieuwe spelvormen geadviseerd (4x4 en 2x2). Dit vraagt 

de nodige aanpassingen maar, ook hier, zijn, na wat opstartperikelen, de ervaringen 
vooralsnog positief.  

 
Voor de voetballer die wat meer op leeftijd is (zestig jaar en ouder) is Sporting ’70 “Walking 

Football” gestart. Een variant waarbij het, de naam zegt het al een beetje, niet toegestaan is 

hard te lopen. Na een voorzichtige aanloop, lijkt de animo hiervoor behoorlijk toe te nemen. 
 

Walter de Kruijff werd gekozen tot vrijwilliger van het jaar. Dit vanwege zijn grote 
verdiensten voor onze club. Walter is inmiddels al weer meer dan 30 jaar aan Sporting ’70 

verbonden. Heeft daarbij diverse rollen vervuld en is altijd en onvermoeibaar bezig in het 

belang van de vereniging. Een terechte uitverkiezing dus.  
 

De aanmoedigingsprijs ging naar een assistent-trainsters van onze meiden: Pien van Dam en 
Coco Poort. Dit tweetal staat model voor een super vitaal Sporting ‘70 waar het trainen van 

de jongste talentvolle meiden zoveel mogelijk door dames met een sterke binding met de 
club plaatsvindt. Klasse en ga zo door, dames! 

Tijdens de vrijwilligersavond werd door de aanwezigen, onder leiding van Job Bischeroux,  
een prachtige wandversiering gemaakt in de vorm van het Sporting ‘70-logo. Dit logo heeft 

een prominente en permanente plaats gekregen op de voorgevel van het paviljoen. 
 

Vanwege gezondheidsredenen heeft Bart van Steen eerst in de winterstop tijdelijk zijn taken 
neergelegd om uiteindelijk op de ALV van 11 juni 2018 zijn voorzitterschap te beëindigen. 

Sporting ’70 is Bart veel dank verschuldigd en tegelijkertijd verheugd dat hij zich, zij het in 
een andere hoedanigheid, op dezelfde karakteristieke manier blijft inzetten voor de club.  

In het voorjaar van 2018 is Sporting ’70 door de KNVB geselecteerd om mee te doen aan 
het “KNVB Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal”. Dit is een drie jaar durend 

programma dat er op gericht is om, onder begeleiding van de KNVB, ons meiden- en 
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vrouwenvoetbal naar een hoger plan te tillen. Daarbij verwachten we er ook als club als 
zodanig beter van te worden. Zowel organisatorisch als voetbaltechnisch. Iedereen binnen 

onze club is van harte uitgenodigd om mee te denken en mee te ontwikkelen.  
 

Per 25 mei 2018 is de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) in werking 

getreden. Het doel van de nieuwe privacywetgeving is, kortweg, persoonsgegevens beter te 
beschermen. Ook sportverenigingen moeten kunnen aantonen dat er op correcte manier 

wordt omgegaan met persoonsgegevens. NOC*NSF heeft in samenwerking met een groot 
aantal sportbonden en de Stichting AVG een stappenplan ontwikkeld voor sportclubs als 
hulpmiddel om te voldoen aan de AVG. 

Ook Sporting´70 heeft hard gewerkt om de vereiste maatregelen te nemen en de vereniging 

“AVG-proof” te maken. Het bestuur en de commissie Communicatie is hierover goed 
geïnformeerd tijdens de AVG informatiebijeenkomst die de VSU 18 april jl. heeft 

georganiseerd voor de Utrechtse sportverenigingen. Vervolgens is en wordt het AVG 
stappenplan doorlopen. 

Als uitvloeisel hiervan is de website grondig aangepast. Privacy gevoelige gegevens zijn 

verwijderd, waaronder privé emailadressen, wachtlijstgegevens, de kantineroosters, 

pasfoto’s en andere persoonsgegevens. Wel zijn er zijn enkele uitzonderingen gemaakt die 
noodzakelijk zijn voor het functioneren van Sporting’70. Dat staat de AVG ook toe. 

Ook de gegevens van het bestuur en van de Vertrouwens Contact Personen binnen 

Sporting’70 staan, met toestemming van alle betrokkenen, nog steeds volledig op de 
website vermeld. Voor het centraal kader zijn alleen bij toestemming van deze personen ook 

de telefoonnummers en een @sporting70.nl mailadres opgenomen. Om in het algemeen de 

communicatie richting teamleiders mogelijk te maken, beschikken alle teamleiders over een 
eigen e-mailadres <team>@sporting70.nl. 

De toekomst zal uitwijzen wat de daadwerkelijke impact van de AVG op (het reilen en zeilen 
van) onze club zal zijn. 

Ook dit seizoen heeft Sporting 70 op diverse manieren invulling gegeven aan haar 
maatschappelijke rol. Zo hebben vertegenwoordigers van Sporting ’70 opnieuw zich 

bezighouden met ontwikkelingen relevant voor onze sport en voor onze gemeente. Zoals 

bijvoorbeeld de Utrechtse Convenantbijeenkomsten en de Werkgroep 2030. Tevens volgt 
Sporting ’70 kritisch de ontwikkelingen met betrekking tot en de effecten van de 

voorgenomen fusie tussen VSU en Harten voor Sport (tot Sport Utrecht). Ook bij het, 
mogelijk, samen met de gemeente Utrecht, ontwikkelen van een sporthal, speelt de 

maatschappelijke rol die wij als vereniging kunnen en willen spelen, een grote rol. 

 
In het vorige seizoen heeft de gemeente Utrecht een nieuw tarievenbeleid geïntroduceerd. 

Voor Sporting ‘70 betekent dit een tariefstijging van tientallen procenten. Een tariefstijging 
die zich rechtstreeks heeft vertaald in een extra stijging van de contributie. Ook hier geldt, 

dat Sporting ’70 de gevolgen hiervan zo nauwkeurig mogelijk zal monitoren. En, waar nodig, 

contact zal zoeken met de gemeente Utrecht. De verwachting hierbij is overigens, dat het 
enige tijd zal nemen, voordat dergelijke effecten goed inzichtelijk zullen zijn. 

 
Dit seizoen heeft bewezen hoe cruciaal het is voor Sporting ’70 om ons hoofdveld te 

verkunstgrassen. Op een gegeven moment lagen er meer wedstrijden uit, dan dat er 
gevoetbald kon worden. De situatie werd af en toe nagenoeg onhoudbaar. Dankzij de 

creativiteit, flexibiliteit en loyaliteit van onze vrijwilligers hebben we het regelmatig uitvallen 

van ons hoofdveld, toch nog enigszins in goede banen kunnen leiden, waarvoor dank aan 
alle betrokkenen!  
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Tegelijkertijd heeft dit seizoen (aldus) laten zien hoe belangrijk het is, zoveel mogelijk in 
gesprek te komen en te blijven met de gemeente Utrecht en onze buurman, USV Hercules, 

om op een redelijke maar besliste wijze de noodzaak van meer kunstgras op ons sportpark 
onder de aandacht te brengen. Daarbij kunnen we, in de goede zin van het woord, ook 

gebruik maken van het feit dat met meer kunstgras, eveneens meer trainingscapaciteit 

ontstaat. En dus ruimte om meer Utrechters (bij ons) te laten sporten.  
 

In het verlengde hiervan, liggen de thema’s pupillenvoetbal op zondag en de variabele 
speeldag. Immers door een (groter) deel van de wedstrijden op zondag te spelen en soms 

ook, voor sommige oudere jeugdteams en seniorenteams, op vrijdagavond, kan de 
beschikbare veldcapaciteit beter worden benut. Dit vraagt een grote inspanning van clubs, 

gemeente en KNVB. Ook gelet op de huidige trend dat meer en meer teams juist van de 

(relatief) rustige zondag naar de drukke zaterdag (willen) gaan.  
 

Voor wat betreft de variabele speeldag, kortweg: de thuisspelende club bepaalt op welke 

dag er gespeeld wordt, is het essentieel dat de KNVB deze faciliteert. Sporting ’70 juicht dan 

ook toe het besliste voornemen van de KNVB als verwoord in de column d.d. 16 mei 2018 
van de directeur amateurvoetbal bij de KNVB, Jan-Dirk van der Zee:  

 
“Ik heb mij dan ook voorgenomen om voordat mijn nieuwe termijn als directeur 
amateurvoetbal er over drie jaar op zit, met een oplossing te komen voor de weekend 
problemen. Daartoe zullen we in de komende maanden de eerste stappen zetten en 
uiteenlopende verenigingen vragen om vrijuit in oplossingen te denken en niet voor de 
nostalgische pot te gaan hangen. Zo zullen zondagverenigingen onder ogen moeten zien, 
dat steeds meer mensen het weekend anders willen invullen dan met een traditioneel potje 
voetbal en zaterdagclubs kunnen niet meer achteroverleunen en denken: ‘het zal mijn tijd 
wel duren.” 
 
Waarvan akte! 
 

Ook in het seizoen 2016-2017 is er het nodige materiaal vernield en verdwenen. Sporting 
’70, heeft, met de hulp en inzet van de Materiaalcommissie, de organisatie rondom het 

materiaal verbeterd, met als doel om hier structureel verbetering in te brengen.  

 
Ten slotte vond er weer een reeks van activiteiten plaats voor en door onze leden. Een 

handgreep: 
 

• Voor de zesde keer werd het 7x7-seizoen geopend, deze keer op 9 september 2017, 

met ons eigen toernooi, dat inmiddels een begrip in de regio is;  

• Op zondag 8 april 2018 bezochten veel leden van Sporting 70 de thuiswedstrijd van 
FC Utrecht tegen ADO Den Haag. Dit spektakelstuk eindigde in 3-3; 

• Op 22 december vond de Masquerade plaats op het paviljoen; 

• Ook is weer, met groot succes en deze keer, op 13 april 2018, een Vriendinnen-dag 

georganiseerd; 

• Op 10 mei 2018 vond het Hogehoedentoernooi plaats, opnieuw georganiseerd door 

het succesvolle HHT-duo Marileen en Tim Kanters. Het was zonovergoten, gegeven 
de omstandigheden, goed bezocht. En er heerste weer een echte Sporting-sfeer. 

Tim en Marileen: opnieuw heel veel dank!; 

• Onder weerbarstige omstandigheden wer op 4 april 2018 opnieuw een – druk 
bezochte - editie van de pannenkoekentraining afgewerkt; 

• Op 3 juni 2018 het thuistoernooi van onze hoofdsponsor-jeugd 123inkt.nl plaats, 

waarbij sponsor en club zich weer op hun best lieten zien. Deze keer was het de eer 

aan de JO16/17, hun tegenstanders, begeleiders en fans. Met dank aan onze 
hoofdsponsor 123inkt.nl is door alle teams sportief en met RESPECT gestreden om 
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de prachtige prijzen die door 123inkt.nl ter beschikking zijn gesteld. De teams zijn 
niet alleen op het veld de competitie aangegaan, maar ook op het allereerste 
123inkt.nl E-Tournament werd door de deelnemers fanatiek gespeeld om als E-
poulewinnaar te eindigen. Het E-Tournament was ook voor Sporting'70 een unieke 

ervaring en bracht het 123inkt.nl toernooi een spannende nieuwe sportieve 

dimensie. Wat ons betreft zeker voor herhaling vatbaar; 
• Het Berekuil toernooi is na een derde succesvolle aflevering (op 9 juni 

2018) een blijvertje gebleken. Nogmaals hulde voor initiatiefnemers en organisatie!; 

• Het seizoen eindigde met het traditioneel goed bezette Sporting ‘70 Jeugdkamp van  

29 tot en met 31 juli 2018 in de Vos en de Egel te Austerlitz. 

 
Arno Ploeg 

Secretaris 
 

LEDENAANTALLEN, TEAMS EN WACHTLIJSTERS 

 
Op de peildatum 1 september 2017 had Sporting 70 1369 leden, waarvan 1168 spelend. Het 

aantal spelende leden steeg daarmee 7% ten opzichte van 1 september 2016. 
 

Bij de senioren speelden, inclusief de 7x7, 335 mannen en 175 vrouwen. En kwamen 10 
senioren teams uit in de reguliere competitie. Bij de jeugd telden wij 859 jongens en 

meisjes, verdeeld over 613  respectievelijk 246 spelers en speelsters. Van de KNVB-teams 

speelden er 20 op zondag en 47 op zaterdag. 
 

Op de wachtlijst stonden per 30 augustus 2017 in totaal 301 jongens en meisjes genoteerd. 
Verdeeld over 262 jongens en 39 meisjes. 

 

 

FINANCIËLE VERSLAG 

 



SV  SPORTING  ‘ 70  
J A A R V E R S L A G  S E I Z O E N  2 0 1 7 - 2 0 1 8  

pagina 6 

  
 

 
 

Het resultaat over 2017/18 is € 3.111 positief (vorig jaar € 3.543). De belangrijkste 
afwijkingen ten opzichte van de realisatie 2016/17, de begroting 2017/18 en de begroting 

per 2018/19 zijn hierna per onderdeel toegelicht: 

 
Inkomsten kantine: 

De verwachte groei van de omzet heeft in 2017/18 niet doorgezet. Met name de omzet op 
donderdagavond is dit jaar achtergebleven bij de verwachting. Daarnaast is de marge van 

de kantine teruggelopen van 39% naar 35%. Deze daling is het gevolg van: 

 

- Hogere inkoopkosten in verband met gestegen prijzen 

- Specifiek zijn de inkoopkosten van koffie hoger. Dit houdt verband met de 

koffieautomaten. Deze worden door de leverancier ter beschikking gesteld. De 

kosten van de automaten worden derhalve in de inkoop van koffie verrekend. 

- Een relatief hoger aandeel ten behoeve van eigen gebruik. 

Voor 2018/19 verwachten wij een hogere omzet en marge van de kantine. Dit houdt met 

name verband met een stijging van het ledenaantal (m.n. senioren) en activiteiten op 

vrijdagavond. 
 

Contributie: 
De contributie is hoger dan voorgaande jaren en hoger dan begroot. Dit wordt verklaard 

door een groter aantal seniorenteams, een nieuw 7x7 vrouwenteam en toename van het 

Sporting 70 Realisatie Budget Realisatie Budget

Exploitatierekening 2017/18 2017/18 2016/17 2018/19

Inkomsten kantine 133.919         139.052     133.020      138.051      

Kosten kantine 86.693-           86.212-       81.080-        82.592-        

47.226           52.840       51.940        55.459        

35,3% 38,0% 39,0% 40,2%

Contributie 241.538         233.975     222.546      247.199      

Overige inkomsten 18.835           12.000       11.645        10.000        

Totaal inkomsten 307.598         298.815     286.131      312.658      

Personeelskosten 104.113-         111.582-     98.764-        108.963-      

Kosten veldaccomodatie 25.274-           16.500-       19.352-        22.500-        

Kosten KNVB 24.846-           22.000-       22.206-        22.000-        

Spelmaterialen en kleding 31.084-           23.000-       29.994-        22.000-        

Kosten activiteiten 34.253-           33.050-       30.956-        32.330-        

Accomodatiekosten 73.138-           78.290-       70.964-        90.497-        

Algemene kosten 10.780-           12.800-       9.895-          14.162-        

Financiele baten en -lasten 1.000-             457-            -             

304.488-         297.222-     282.588-      312.452-      

Resultaat 3.111             1.593         3.543          206            
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aantal jeugdteams. Daarnaast is de contributie – naast de jaarlijkse indexatie – verhoogd 
met € 5 per lid in verband met de doorgevoerde verhoging van de veldhuur. 

Ook voor 2018/19 verwachten wij een toename van de contributie door een toename van 
het aantal leden. 

 

Overige inkomsten: 
De overige inkomsten zijn hoger dan begroot. Dit wordt verklaard door het ter beschikking 

stellen van onze accommodatie ten behoeve van het Engels vrouwenteam (deel baten al in 
voorgaand jaar) en het winnen van de fair play prijs (Utrechts Convenant). 

In de begroting houden we rekening met lagere overige inkomsten. Dit houdt verband met 
de teruglopende sponsorinkomsten. 

 

Personeelskosten: 
Hogere personeelskosten ten opzichte van voorgaand jaar worden vooral verklaard door 

hogere trainersvergoedingen: trainer VR1 en bonus VR2 promotie. Voor komend jaar 
houden wij rekening met hogere kosten in verband met inzetten van betaalde trainers ten 

behoeve van breedteteams. 

 
Kosten veldaccommodatie: 

De gemeente heeft de huur van velden fors verhoogd. Hierdoor is deze post gestegen met 
ca. 30%. 

 
Kosten KNVB: 

De kosten KNVB zijn hoger in verband met een stijging van het aantal leden. Daarnaast zijn 

de cursuskosten (TCIII) hoger dan begroot/voorgaand jaar. 
 

Kosten spelmaterialen en kleding: 
In het jaar 2017/18 is de kleding van hoofdsponsor 123inkt.nl vervangen. Hierbij worden 

deze kosten zoveel mogelijk in één keer ten laste van het resultaat gebracht. Voor komend 

jaar gaan we er van uit dat de vervangingskosten relatief laag zullen zijn. 
 

Kosten activiteiten: 
De kosten van activiteiten omvatten budgetten van de selectieteams, toernooikosten, 

jeugdkamp en overige activiteiten. Tevens is er een reservering ten behoeve van het 
naderende lustrum opgenomen. 

Voor de begroting 2018/19 is geen reservering voor het lustrum meer opgenomen, omdat 

hiervoor de financiële mogelijkheden ontbreken. 
 

Kosten accommodatie: 
De kosten van de accommodatie zijn in lijn met begroting en voorgaand jaar. In verband 

met het wegvallen van de school als huurder en het vervallen van de BTW regeling voor 

gelegenheid geven tot sport, zullen de kosten volgend jaar naar verwachting hoger zijn. 
Hiermee is in de begroting 2018/19 rekening gehouden. 
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Bij de balans per 30 juni 2018 hebben we de inbreng en verstrekte leningen in Stichting 

Spovo gesaldeerd met de voorzieningen en het eigen vermogen. Dit omdat de inbreng en 
leningen naar verwachting niet worden terugbetaald. De stichting heeft deze gelden in het 

paviljoen geïnvesteerd. Hierdoor ontstaat een kortere balans, waarbij inzicht wordt verschaft 

in alleen relevante posten. 
 

De materiele vaste activa hebben betrekking op de kassasystemen. De rekening courant 
Stichting Spovo heeft betrekking op lopende vorderingen op de stichting. De debiteuren 

hebben betrekking op in rekening gebrachte bedragen bij sponsoren en gebruikers van het 
gebouw. Onder de vlottende activa zijn de voorraden kleding en kantine verantwoord. 

Onder de schulden is per 30 juni 2018 een bedrag van € 15.000 gereserveerd voor het 

Lustrum feest. 
 

Arjen Scheer 

Penningmeester 
 

SPONSORS 

 

Hoofdsponsor jeugd: 123inkt.nl  
Inktpatronen en cartridges te Nederhorst 

den Berg  

Hoofdsponsor senioren: Urbanizer 
Aannemingsbedrijf in Utrecht 

  

Brinkman bv 

Groothandel in dagverse 

producten te Utrecht 

Ronald Martens  

Tweewielers te Utrecht 

Vocking  

Vleeswaren te Nieuwegein 

Breij & Smeekes 

Huiswerkinstituut te Utrecht  

Econovum  

Zonnepanelen in Utrecht  

Gerrit Takke 

Biologische slager in de 

Biltstraat 

Bean United koffiebranders Kadokeus Koos Meinderts 

Sporting 70 Realisatie Realisatie

Balans 30-06-2018 30-06-2017

Materiele vaste activa 3.445             -            

Rekening courant Spovo 35.790           35.717       

Debiteuren 602               1.621         

Vlottende activa 7.750             856           

Liquide middelen 54.557           66.871       

Totaal activa 102.145         105.065     

Vermogen 20.249           16.706       

Resultaat 3.111             3.543         

Voorzieningen -                -            

Schulden 78.785           84.816       

Totaal Passiva 102.145         105.065     
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Groothandel in 
relatiegeschenken en 

kerstpakketten in Groenekan 

Schrijver van leuke 
kinderboeken te Utrecht 

Punt Makerlaardij 
Makelaar in onroerend goed 

in Utrecht  

ORG-ID Organisatieadvies 
en beleidsontwikkeling te 

Utrecht 

KWD sport  
Ballenleverancier te 

Doetinchem 

ING bank  
Bank te Amsterdam 

Mpij.nl 
Diensten in en om het huis 

DAO 
Projectontwikkeling te 

Utrecht 

 
 

ALGEMEEN 

In het seizoen 2017/2018 was er op arbitragegebied weer nieuwe aanwas van 
scheidsrechters via de KNVB cursus. Daarnaast zijn er via de interne cursus team-
scheidsrechter en assistent-grensrechter weer nieuwe ouders en leden bijgekomen. Extra 
vermeldenswaardig was de interne cursus team-scheidsrechter speciaal voor vrouwen. Ook 
in 2018/2019 gaan we door met extra educatie en werving op het gebied van arbitrage. 
Tevens zijn we erg blij met de aanstelling van onze  nieuwe scheidsrechter coördinator Jaco 
van Dongen. 

André Moestaredjo 
Bestuurslid Algemeen 
 
SENIOREN  

 

In het seizoen 2017/2018 zijn wij (naast de jeugd en de 7x7) gestart met 8 senioren teams 
op zondag. Het streven van het bestuur blijft om de komende jaren geleidelijk aan door te 

groeien naar een tiental seniorenteams op zondag. 
  

De selectie van ZO1 en ZO2 gezamenlijk bestond uit circa 35 spelers en werd geleid door 
René Versteeg en Mark Imandt. Het eerste elftal kwam uit in de derde klasse D. Zij hebben 

zich veilig gespeeld. Hierdoor komt het eerste elftal in het seizoen 18/19 weer uit in de 

derde klasse D. Het tweede elftal  is geëindigd op de zesde plaats.  
 

Rick Hendriks 
Bestuurslid Senioren 
 

 
JUNIOREN 

 
Een noviteit in het seizoen 2017/2018: voor het eerst worden er teams samengesteld op 
basis van geboortejaar. De nieuwe indeling is een direct gevolg van het nieuwe 
aanduidingen in de jeugdcompetities. ‘Deze passen in het streven van de KNVB naar 
verbetering van kwaliteit en aantrekkelijkheid van het voetbal, spannende competities en het 
ontzorgen van de wedstrijdsecretaris.’, aldus de KNVB. 
 
Voorafgaand aan het seizoen is hier al veel en intensief overleg geweest tussen 
verantwoordelijken binnen de club. Een samenspel van hoofdtrainers en Technische Jeugd 
Commissie. Immers, de vernieuwde indeling heeft gevolgen voor alle teams, zowel in de 
breedte als ook de selectie.  
 
Uiteindelijk is de praktische (Sporting)realiteit als leidraad genomen per leeftijdscategorie. 
Waarbij er wel consequent voor gekozen is om binnen de selectieteams geen indeling per 
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geboortejaar door te voeren. Dit om maximaal flexibel te blijven wat betreft de samenstelling 
van juist die selectieteams. Met het volgende resultaat, van onder naar boven: 
 
Voorheen D-pupillen 
2 selectieteams: JO13-1 en JO13-2 
4 breedteteams op geboortejaar: JO13-3. JO13-4, JO12-1 en JO12-2  
 
Voorheen C-junioren 
2 selectieteams: JO15-1 en JO15-2 
4 breedteteams, eentje op geboortejaar: JO15-3. JO15-4, JO15-5 en JO14-1  
 
Voorheen B-junioren 
2 selectieteams: JO17-1 en JO17-2 
3 breedteteams op geboortejaar: JO17-3. JO17-4, en JO16-1  
 
Voorheen A-junioren 
De oudste jeugdteams blijven de oude structuur volgen, hier geen indeling per geboortejaar; 
JO19-1. JO19-2 en JO19-3 
 
Bovenstaande nieuwe teamsamenstellingen zorgden vanzelfsprekend ook voor nieuwe 
ervaringen, binnen de teams en ook voor de club. Hoe spelers tussen teams uit te wisselen, 
welke regels moeten daarbij in acht worden genomen en hoe vullen onze tegenstanders de 
nieuwe regels in? 
 
Ondanks al deze nieuwe ervaringen zijn er toch ook mooie resultaten geboekt. Onze  
nieuwbakken JO12-1 en JO14-1 hadden een vliegende start met uiteindelijk een 
verdienstelijke rol in de 2e klasse. En ook JO16-1 handhaaft zich prima in de 2e klasse. In de 
breedte dit seizoen verder geen kampioenschappen. 
De JO13-1 presteerde erg goed in de 1e klasse, maar miste net als JO15-1 op een haar na 
promotie naar de hoofdklasse. De JO17-1 had het lastig maar handhaafde zich in de 1e 
klasse. Handhaven deed JO19-1 ook, maar dan in de hoofdklasse: een heel mooie 
prestatie! 
 
Het seizoen 2017/2018 kenmerkte zich tot slot ook nog door een herverdeling van functies 
en taken. Tijdens de ALV in november is ondergetekende aangesteld als bestuurslid Jeugd. 
Uittredend bestuurder Piter Bosma is sindsdien officieel hoofdleider JO16-JO19. En het duo 
Peter Vermaak en Roelof Westerhof vullen gezamenlijk het hoofdleider/-trainerschap in voor 

JO13-JO15.        

 

David van Tongeren 
Bestuurslid Jeugd 
 
 

PUPILLEN 
 
Vanaf het seizoen 2017/’18 hebben de pupillen onder 8 en onder 9 jaar te maken gekregen 
met een vernieuwing in het jeugdvoetbal met de start van nieuwe KNVB spelvormen op een 
kwart voetbalveld, in wedstijden van 6 tegen 6. Deze spelvorm moet op alle niveaus beter 
aansluiten bij de ontwikkeling en het spelplezier van voetballende jongens en meiden. Ze 
zijn vaker aan de bal, scoren meer en hebben een hogere betrokkenheid in het spel. Er kan 
worden gesproken van een geslaagde introductie, het begin was voor de spelers even 
wennen, ook de teamleiders en trainers moesten wennen aan de nieuwe spelregels en 
vooral het uitzetten van de spelvelden. 
 
Doordat de KNVB geen standen meer bijhoudt, zal in het komende seizoen door teamkader, 
hoofdtrainers en TJC wel goed gekeken moeten worden hoe de teams zich verhouden in 
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sterkte en of dit goed blijft lopen. De pupillen onder 7 (CHL) blijven gewoon in onderling 
verband (4-tegen-4) kleine partijtjes spelen. Bij de onder 6 en onder 5 (mini’s en mini-mini’s) 
staat vooral het kennismaken met het spelen van voetbal en het spelplezier centraal. Vanaf 
het seizoen 2018/’19 spelen ook de JO10, 11 en 12 met de nieuwe wedstrijdvormen. 
 
Dit seizoen speelden er vier jeugdteams op zaterdag: de JO8-1 za, JO9-1 za en twee JO9-M 
meisjesteam. Op zondag zeven JO8, vier JO9 teams en 48 O7 spelers in de Champions 
League competitie. Mede dankzij onderlinge afstemming en samenwerking tussen betrokken 
trainers, wachtlijst coördinatoren, hoofdtrainers en TJC, is de organisatie bij de pupillen dit 
seizoen sterk verbeterd en kon de aangroei van nieuwe leden behoorlijk toenemen. Het 
afgelopen jaar trokken 16 mini-mini’s en 36 mini’s spelers de kicksen aan om bij Sporting’70 
te leren ballen.  
 
Met Hilde Schouten als nieuwe hoofdtrainer voor de O10-O11 is de technische staf bij de 
pupillen op volle sterkte gekomen. Samen met de Technisch Jeugd Coördinator Matthijs 
Blijham en de hoofdtrainers O8-O9, Jacques van Krugten en Koos Zagema, is gestart met 
het opzetten van een planmatige structuur en aanpak van de pupillentraining binnen 
Sporting’70. Het doel is daarmee de voetbaltechnische vaardigheden en individuele 
ontwikkeling van spelers in de breedte van de onderbouw te stimuleren en naar een hoger 
plan te tillen.  
 
Het werd dit seizoen ook een mooi jeugdtoernooi georganiseerd voor de JO8/JO9 in de 
ochtend en de JO10/JO11 in de middag. Met in totaal 60 deelnemende teams werd een 
sportief, maar ook vooral gezellig druk toernooiprogramma gespeeld en gestreden om de 
felbegeerde bokalen en mooie prijzen voor de beste keepers en winnaars van het 
spellencircuit. Het is van belang te benadrukken dat de organisatie van de jaarlijkse 
toernooien binnen Sporting’70 alleen mogelijk zijn door de inzet de vele ouder-vrijwilligers en 
van een enthousiaste Toernooicommissie. Belangrijk om dit de komende jaren vast te 
houden en de ervaring en het enthousiasme binnen de vereniging aan elkaar over te 
dragen. 

 

Edgar van Niekerk 
Bestuurslid Pupillen 
 

 
MEISJES- en VROUWENVOETBAL 

 

 2014/15 2015/16 2016/17 2017/18 

Onder 07 Meiden   2 17 

Onder 09 Meiden 17 11 14 27 

Onder 11 Meiden 28 35 31 23 

Onder 13 Meiden 57 49 44 44 

Onder 15 Meiden 48 54 65 51 

Onder 17 Meiden 47 43 44 58 

Onder 19 Meiden 35 38 36 26 

Senioren Vrouwen 86 112 128 175 

Eindtotaal 318 342 364 421 

 

Al jaren groeit het meiden- en vrouwenvoetbal in onze vereniging en zoals uit bovenstaande 

tabel te zien is zet dit zich in het seizoen 2017/18 sterk door. Met name de groei in de MO7 
en MO9 is een mooi en direct gevolg van de inspanningen die hier vorig seizoen zijn gedaan. 
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Het seizoen 2017/18 kende een aantal mooie hoogtepunten. Bij de jeugd werd de MO17-1 

soeverein kampioen in de hoofdklasse. De MO19-1 won de beker. Vrouwen zondag 1 werd 
voor de derde keer op rij kampioen en Vrouwen zaterdag 2 promoveerde via de 

nacompetitie naar de 2e klasse.  

 
Sinds 2018 is Sporting ’70 één van de verenigingen die deelneemt aan het 

ontwikkelprogramma meisjes/vrouwen van de KNVB. Met steun van de KNVB wordt getracht 
het meisjes en vrouwenvoetbal op een hoger niveau te brengen. Bij Sporting ’70 hebben we 

hierbij 3 ontwikkelpunten centraal gesteld: een betere doorstroming van jeugd naar 
senioren, meer aandacht voor individuele talentontwikkeling en het streven naar een 

opleidingspiramide. Als onderdeel van het programma is er meer geld vrijgemaakt voor 

trainers in zowel jeugd als senioren. Na de zomer is er een hoofdtrainer en staf aangesteld 
voor de selectie Vrouwenvoetbal 1 (eerste klasse A) en 2 (tweede klasse A) op zaterdag. 

Jamel Rikkers als hoofdtrainer, Andrea Nagel (assistent) en Johan Kraaijkamp Vrouwen 2.  
Daarnaast functioneert er een spelersraad van beide teams.  

 

Op zondag spelen inmiddels vijf vrouwenteams en is er een spelerscommissie opgericht. 
Vrouwen 7x7 35+ breidt verder uit en er heeft zich inmiddels ook een compleet team 

aangemeld voor vrouwen 7x7 18+. 
 

Liesbeth Arends 
Bestuurslid Vrouwenvoetbal 
 

 
7x7 VOETBAL 

 
Al Jaren heeft het 7 tegen 7-voetbal een vaste plek ingenomen bij Sporting. (Oudere) 

voetballers kunnen op zondagmorgen voetballen zonder de verplichtingen van een team. Als 

je zin hebt, kom je voetballen en komt het een keer niet uit dan blijf je gewoon weg. Elke 
week staan er desondanks altijd minimaal 4 teams klaar om elkaar te bestrijden. Al Jaren 

schommelt het aantal leden tussen de 50 – 60 man .  
Om de week wordt er gespeeld voor de voor- of najaarscompetitie. Dit jaar werd de 

voorjaarscompetitie gewonnen door Remco Neu en de najaarscompetitie door Arno Baars. 
Zeven tegen zeven gaat bijna altijd door en geeft dus, als je altijd komt, jaarlijks minimaal 

50 keer veel voetbalplezier. 

 
Gerard Hendriks  

Coördinator 7x7 
 


